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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

　　International Ask A Question Day is on March 13. Its goal is to improve our knowledge and lives by asking more and better questions. The Inquiry Institute tells us that “A question not asked is a door not opened.” The best question askers know how to open many doors, even locked ones! The QuestionDay.com website encourages us to become an “outstanding question asker”. It tells us how we can build our “curiosity muscle” to make us more successful in life by asking the right questions. Part of who we are is to ask questions and fully using the power of questions. It is one of the first things infants do when they learn to talk. Small children are outstanding at asking very difficult questions，just ask any parent!
　　国际提问日会在每年的3月13日举行。该节日的目的是通过问更多，更好的问题来提升自己的知识水平，改善人们的生活。调查协会告诉我们称，“未被问到的问题就像是关着的一扇门”。杰出的提问者知道如何开门，甚至是一扇带锁的门!QuestionDay.com网站鼓励人们成为“杰出的提问者”。通过询问好问题，我们能够建筑起“好奇的力量”，从而让人生更加成功。人们应该积极问问题，充分利用好问题给人们带来的力量。婴儿在开始学习说话时，首先要做的一件事就是问问题。许多儿童能够问出许多难题，去询问自己的父母吧!

　　The Inquiry Institute has a list of the top twelve questions that will bring you success. These include asking yourself exactly what it is you want, and then making sure your question answers this. Another good question is “How else can I think about this?” Such a question can make you look at a situation from a different angle and give you new and better ideas and questions. There is also a question that gets you to look at a situation from the viewpoint of others: “What is the other person thinking, feeling, and wanting?” This may give you successful questions in a business deal. A follow-up question could be “How can I turn this into a win-win situation?” The final question on their list is: “What is possible?” This is a great question to ask. Ask it today.

　　调查协会列出了12个能够让你成功的问题。包括询问自己想要什么，确保你的问题能够回答它。还有就是“对于这个我还能怎么想?”这些问题能够让你从不同角度考虑事情，并让你有更新颖，更好的问题。还有一个问题是从他人的角度来看事情：“他人是怎么想的，有何感受，想要什么”。这或许会让你在商业谈判中说出这些问题。紧跟着就会问“我如何将其变成双赢的局面?”这12个问题中的最后一个是：“有什么可能性?”这是一个好问题。今天就问吧。

　　1.follow-up 后续的

　　例句：Developers should not call follow-up team sessions if they find only minordiscrepancies between the design and its implementation that can be fixed with minor adjustments.

　　如果开发人员只发现设计及其实现之间的，可以用较小的调整进行修正的较小的差异，那么他们不应该号召后续的团队会议

　　2.look at 考虑

　　例句：We should learn to look at problems all-sidedly.

　　我们应该学会全面看问题。

　　3.win-win situation 双赢局面

　　例句：What win-win situation can we achieve then?

　　那么.我们会实现什么样的双赢局面?

　　4.make sure 确保

　　例句：And you have to make sure, what I always say.

　　所以我经常说，你要确保良好的工作环境。
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